

# NOTICE 通告

PDC-2026-N107

致：各瑜翠園住戶

## 有關：樹木修葺工作事宜

服務處將安排於以下日期及時間進行樹木修葺工作，詳情如下：

日期：2026 年 9 月 7 日 (星期一) 至 2026 年 9 月 9 日 (星期三)

時間：上午 10 時至下午 4 時

於工作進行期間，可能會產生噪音及路面部份位置作暫時性圍封，煩請各住戶留意路面情況安排，及基於安全理由，煩請各住戶切勿靠近。不便之處，敬希原諒。

如有任何查詢，請於辦公時間內致電 2458 7256 與本處職員聯絡。



瑜翠園服務處

2026 年 8 月 21 日

To: All Residents of Peridot Court

Date: 21 Aug 2026

## Re: Tree Pruning work

Please be informed that the Management Services Office will arrange tree pruning works according to the following schedule::

Date: 7 September 2026 (Monday) to 9 September 2026 (Wednesday)

Time: 10:00 am to 4:00 pm

During the works, temporary noise may be generated, and part of the pedestrian walkway may be temporarily cordoned off for safety purposes. Residents and pedestrians are kindly advised to pay attention to the site conditions and for safety reasons, please do not approach or enter the work area.

We apologize for any inconvenience caused and appreciate your understanding and cooperation. Should you have any enquiries, please contact the Management Services Office at 2458 7256 during office hours.

Peridot Court  
Management Services Office

通告張貼至 9-9-2026  
This notice will be posted until 9 Sep 2026



此通告可於生活樂應用程式上瀏覽。版權所有，不得轉載。

This notice can be read on Live e-as-y app. All rights reserved.

詳情請瀏覽網站：[www.peridotcourt.info](http://www.peridotcourt.info)

Visit the estate website for details. Website: [www.peridotcourt.info](http://www.peridotcourt.info)



PMC Licence No: C-499163

啟勝管理服務有限公司  
Kai Shing Management Services Limited